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Protokół Nr 101/2020 

z łączonego posiedzenia Komisji Finansów i Inwestycji, Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

oraz Komisji Zdrowia, Bezpieczeństwa i Ochrony Środowiska 

 w dniu 3 czerwca 2020 roku 

 

 
Posiedzenie odbyło się w hali sportowej w Celestynowie. 
 
W posiedzeniu udział wzięło 12 członków Komisji oraz zaproszeni goście wg listy obecności.  

Obradom przewodniczył: Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Damian Krysztofik. 

 

Przedstawiciele Urzędu Gminy Celestynów: Wójt Gminy  - Witold Kwiatkowski, Zastępca 

Wójta Gminy -  Piotr Rosłoniec, Skarbnik – Agnieszka Kurek 

 
Przyjęty porządek posiedzenia: 

 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na Sesję Rady w dniu 4 czerwca 2020 roku.  

2. Sprawy różne. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.    

   

Ad. pkt 1. 

Dyrektor Gospodarki Komunalnej Lucyna Komorowska przedstawiła projekt uchwały                     

w sprawie uchwalenia Statutu Gospodarki Komunalnej w Celestynowie. 

 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (10 głosów za) 

 

Dyrektor Gospodarki Komunalnej Lucyna Komorowska przedstawiła projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia projektu „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

obowiązującego na terenie Gminy Celestynów” i przekazania do organu regulacyjnego. 

 

Radna Urszula Sabała powiedziała, że radni powinni znać opinie dotyczące Regulaminu 

dlatego, że później łatwiej jest im podejmować decyzję. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że jeżeli jest taka potrzeba aby, Radni otrzymali kopię 

tych dokumentów to Pani Dyrektor w dniu jutrzejszym prześle je w formie elektronicznej. 
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Radny Romuald Ziętala zapytał jak są płukane sieci kanalizacyjne, ponieważ to też jest zużycie  

wody, a nigdzie w tym dokumencie tego nie ma. 

 

Dyrektor Lucyna Komorowska powiedziała, że regulamin musi być zgodny z 

rozporządzeniem.  Został on zaopiniowany przez Wody Polskie. Poprzedni regulamin był bardzo 

szczegółowy. Są konkretne wytyczne, do których trzeba się zastosować.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski wyjaśnił, że jest to Regulamin dostarczania wody, a nie płukania 

sieci. Zagadnienia związane z płukaniem sieci dotyczą kwestii technicznych związanych z 

utrzymaniem sieci. 

 

Radny Wiesław Rosłoniec zapytał, czy jednostki straży mają obowiązek powiadamiać 

Gospodarkę Komunalną o zdarzeniach pożarowych i ilości zużytej wody.  

 

Dyrektor Lucyna Komorowska powiedziała, że Gospodarka Komunalna po każdym wyjeździe 

powinna wystawić fakturę w zależności od ilości zużytej wody przez straż. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski podsumował, że jednostki straży pożarnej o ilości zużytej wody będą 

informowały Dyrektor Gospodarki Komunalnej, natomiast informację o ilości wyjazdów będą 

przekazywały do Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska. 

 

Zastępca Piotr Rosłoniec zauważył, że jest literówka wszędzie gdzie jest mowa                                  

w uzasadnieniu projektu:,, uchwała nr 88/19 z 27 czerwca 2018”  powinno być nie z 2018 roku 

tylko 2019 roku. 

 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (10 głosów za, 1 wstrzymujący, 0 przeciw). 

 

Wójt Witold Kwiatkowski przedstawiła projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia w 2020 roku 

długoterminowej pożyczki. 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że jest zaplanowana pożyczka długoterminowa                         

w wysokości 240 tys. zł na finansowane budowy przydomowych oczyszczalni ścieków. W tym 

roku jest planowane wykonanie kolejnych 20 oczyszczalni ścieków.  



3 

 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (11 głosów za). 

Zastępca Piotr Rosłoniec przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Planu gospodarki 

niskoemisyjnej dla Gminy Celestynów na lata 2019-2023. 

Radny Robert Wicik zapytał z jakiej instytucji jest opinia dotycząca przedmiotowego planu i czy 

jest ona pozytywna. 

Zastępca Piotr Rosłoniec poinformował, że jest to opinia RDOŚ i jest ona pozytywna. 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że w ramach Urzędu Gminy powstanie zespół                           

do koordynacji planów i programów. Jest on na etapie tworzenia. Pierwsze co zrobi zespół                    

to zbierze programy i przeanalizuje je. Następnie zostaną obrane kierunki działań, które zostaną 

przełożone na konkretne zadania i konkretne działania.  

Na komisję przybył Radny Wiktor Piasecki. 

 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (12 głosów za, 0 wstrzymujący, 0 przeciw). 

 

Wójt Witold Kwiatkowski przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w uchwale 

budżetowej na 2020 rok Gminy Celestynów. Jutro na Sesji Wójt zgłosi autopoprawkę do zmian 

w uchwale budżetowej na 2020 rok Gminy Celestynów. Chodzi o zabezpieczenie środków                    

na zakup samochodu strażackiego dla OSP Dąbrówka. Własnych środków w budżecie 

zabezpieczyliśmy 230 tyś. zł, końcowa suma to 840 tyś. zł, brakuje 80 tyś. zł. 

 

Prezes OSP Dąbrówka poinformował, że na tą chwilę jest 760 tys. tj. z WNFOŚ dostaliśmy 380 

tys. zł., 150 tys. zł z MSWiA i 230 tys. zł z budżetu gminy. 

 

Radny Wiktor Piasecki powiedział, że chciałby poprzeć dąbrowieckich strażaków. Powiedział, 

że samochód im się bardzo przyda. Jest to samochód typowo terenowy. Mieszkamy na terenach 

typowo leśnych, więc zagrażają nam pożar i dobrze by było gdyby straż zwiększyła swoją 

wydajność. 

 

Radny Wiesław Jagiełło zapytał, czy mamy się jeszcze do kogo zwrócić o brakujące 80 tys. zł. 
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Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że co roku są różne źródła finansowania samochodów 

strażackich. Poziom finansowania poprzednich samochodów był zbliżony. 

 

Radny Robert Wicik powiedział, że 5 mln zł jest przesunięte na przyszły rok odnośnie 

kanalizacji. Zapytał z czego wynikało zmniejszenie dochodów o 1.900 tyś. zł.  

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że to są dotacje unijne. Nie rezygnujemy z nich, ale 

przesuwamy na przyszły rok. 

 

Radny Robert Wicik zapytał, czy w tym roku na kanalizację wpłyną jakieś środki unijne. 

 

Skarbnik Agnieszka Kurek powiedziała, że został złożony wniosek na ponad 4 mln zł. 

 

Radny Robert Wicik zapytał, czy zmniejszamy deficyt. 

 

Skarbnik Agnieszka Kurek odpowiedziała, że zmniejszamy pożyczkę i zmniejszamy deficyt. 

 

Radny Łukasz Lewandowski zapytał z jakich środków pochodziłyby pieniądze na samochód 

strażacki w kwocie 80 tys. zł. 

Wójt Witold Kwiatkowski mają one pochodzić ze środków bieżących. 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką pozytywnie (12 głosów za, 0 

wstrzymujących, 0 przeciw). 

Skarbnik Agnieszka Kurek przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2020-2037. 

Radna Urszula Sabała zadała pytanie odnośnie punktu trzeciego wpf dotyczącego środków                   

na utrzymanie dróg. Czy są to środki na utrzymanie czy budowę drogi. 

Skarbnik Agnieszka Kurek odpowiedziała, że te środki są zaplanowane w paragrafie 4300.   

Zmieniamy to przedsięwzięcie i aktualizujemy jego wartość w wpf-ie, a jeżeli chodzi o same 

środki to one cały czas pozostają w budżecie w paragrafie 4300 i są przeznaczone na wydatki 

związane z utrzymaniem dróg bieżących. 
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Zastępca Piotr Rosłoniec powiedział, że są to wydatki bieżące (odśnieżanie, równanie dróg, 

sypanie dziur). Czym innym jest utrzymanie, a czym innym budowa dróg. W pierwszej kolejności 

robione są drogi nieprzejezdne. Nie wiadomo jaka będzie pogoda i jakie będą dochody.                 

Wydatki inwestycyjne odnośnie dróg są zapisane w budżecie.  

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (12 głosów za, 0 wstrzymujący, 0 przeciw). 

 

Zastępca Piotr Rosłoniec przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy Celestynów na czas określony. 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (12 głosów za, 0 wstrzymujący, 0 przeciw). 

 

Zastępca Piotr Rosłoniec przedstawił projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu 

nieruchomości Gminy Celestynów prawa własności nieruchomości gruntowej położonej                           

w miejscowości Celestynów. 

 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (12 głosów za, 0 wstrzymujący, 0 przeciw). 

 

Zastępca Piotr Rosłoniec przedstawił projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu 

nieruchomości Gminy Celestynów prawa własności nieruchomości gruntowej położonej                        

w miejscowości Celestynów. Te dwie uchwały są ze sobą powiązane. Pierwsza jest nieodpłatna, 

druga odpłatna koszt to 10.000,00 zł  za 540 m 2. 

 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (12 głosów za, 0 wstrzymujący, 0 przeciw). 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Celestynów. Powiedział, że nie ma ryczałtu 

tylko cena za tonę odpadów. Wszyscy segregujemy, a za niesegregowanie jest kara. Są zniżki 

za kompostowanie odpadów organicznych. Jest prośba, aby informować mieszkańców o 

zasadach odbierania odpadów. 

 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (12 głosów za, 0 wstrzymujący, 0 przeciw). 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec przedstawił projekt uchwały w sprawie szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych                   
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od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. Przekazywanie odpadów na 

PSZOK będzie pod kontrolą pracownika. Kwestia do ustalenia czy będą to dwa czy pięć dni w 

tygodniu. Zostaną wyznaczone godziny. 

 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że kwestia dni i godzin otwarcia zostanie 

przeanalizowana. 

 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (12 głosów za, 0 wstrzymujący, 0 przeciw). 

 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec przedstawił projekt uchwały w sprawie wyboru metody 

ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalania stawki takiej opłaty oraz 

zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 

nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących 

bioodpady stanowiących odpady komunalne w kompostowniku przydomowym wraz                               

z autopoprawką. Propozycja wysokości stawki to 27,50 zł miesięcznie od jednego mieszkańca 

oraz 26,50 zł za dodatkowy kompostownik. 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (12 głosów za, 0 wstrzymujący, 0 przeciw). 

Zastępca Wójta Piotr Rosłoniec przedstawił projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Celestynów składanej 

przez właściciela nieruchomości, na której zamieszkują mieszkańcy. Każdy dostanie informację 

o zmianie stawki i terminie złożenia deklaracji. 

Radny Wiesław Jagiełło powiedział, że dobrze by było gdyby w informacji o stawce, była 

również informacja gdzie mieszkaniec może dostać deklarację. 

Zastępca Wójt Piotr Rosłoniec powiedział, że deklaracja zeszłym razem była dołączana do 

wysłanej informacji o stawce. 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie (12 głosów za, 0 wstrzymujący, 0 przeciw). 

 

Ad. pkt 2. 

Wójt Wiitold Kwiatkowski powiedział, że w tym roku przypada 30-lecie działania Samorządu 

Terytorialnego w związku z tym został przygotowany projekt  Stanowiska Wójta i Rady Gminy 
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Celestynów na jutrzejszą Sesję dla uczczenia tych dokonań, które przez 30 lat Samorząd                        

w Polsce i w Celestynowie osiągnął. Gdyby pojawiły się jakieś propozycje jak poprawić projekt 

Stanowiska jest możliwość jeszcze te poprawki wnieść. Jest propozycja, aby podczas Sesji 

wszyscy przeszli na plac przed halą i w sposób symboliczny uczcili to święto poprzez 

posadzenie drzewka dębu.  

Wójt Witold Kwiatkowski wspomniał o wsparciu dla Gabrysia Kuśmierczaka. Gmina 

przyłączyła  się do tej akcji wsparcia dla tego dziecka, to jest synek jednej z naszych 

nauczycielek ze Szkoły Podstawowej w Celestynowie. Jest to trudna sytuacja, dziecko jest 

chore. Jest szansa na to, żeby dziecko było zdrowe, koszt operacji jest bardzo duży, szacowany 

na 115 tys. euro. Jest uruchomiona zbiórka na zapłacenie tych kosztów, jest też uruchomiona 

licytacja. 

Radny Wiesław Jagiełło zapytał czy Wójt już przyjmuje normalnie w gabinecie interesantów. 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że nie. Dla bezpieczeństwa Urzędu i mieszkańców                   

tą decyzje podtrzyma z uwagi na koronawirusa w Urzędzie Gminy Kołbiel. 

Radny Paweł Floriańczyk poinformował, że na ulicy Podgórnej lub ul. Orzeszkowej jest 

uszkodzona studzienka telefoniczna. Prośba jest, aby to zgłosić celem naprawy lub wymiany, 

gdyż jest to niebezpieczne. 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że będzie to zgłoszone. 

Radna Dorota Nowak zapytała co z projektem ulicy Ludowej i Dębowej, ponieważ  ludzie się 

pytają. 

Wójt Witold Kwiatkowski powiedział, że są już podpisane umowy na wykonanie projektu na te 

dwie drogi. 

Ad. pkt 3. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia: Nr 98/2020 z dnia 5 marca zostały przyjęte jednogłośnie 

(12 głosów za). 

        Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji 

 
  Damian Krysztofik 


